

QUIZ (in English)



- 1 In Paris what is the francilienne?
- 2 What do the French call The English Channel?
- 3 The Chablis region is the northernmost wine district of which French region?
- 4 on which annual date is the public holiday called Bastille day?
- 5 In which city on the river Seine in the north of France was Joan of Arc executed?
- 6 Which artist founded the impressionist movement?
- 7 Name the longest river in France?
- 8 Brigitte Bardot became world-famous in 1957 after starring in which controversial film?
- 9 The university of Paris is better known by what name?
- 10 What is the name of the French anthem?

ANSWERS:

- 1 The francilienne: a motorway ring road around Paris and which is beyond what is known as the périphérique.
- 2 La Manche
- 3 Burgundy
- 4 The 14th of July
- 5 Rouen which is a town in Normandy and along the Seine river.
- 6 Monet
- 7 La Loire
- 8 And God created woman.
- 9 The Sorbonne
- 10 The Marseillaise

QUIZZ (en français)



- 1 A Paris qu'est-ce que: la francilienne?
- 2 Comment appelle-t-on en français: The English Channel?
- 3 La région qui produit le Chablis est quelle région française?
- 4 Quelle est la date du jour férié qu'on appelle encore: le Jour de La Bastille?
- 5 Dans quelle ville du nord de la France (et qui se trouve le long de la Seine) a été exécutée Jeanne d'Arc?
- 6 Quel artiste a fondé le mouvement impressionniste?
- 7 Nommez le plus long fleuve en France?
- 8 Brigitte Bardot est devenue célèbre dans le monde entier en 1957 après avoir joué dans quel film (un film très controversé)
- 9 L'université de Paris est mieux connue sous quel nom?
- 10 Quel est le nom de l'hymne national français?

RÉPONSES:

- 1 la francilienne: une sorte de rocade qui est une autoroute et qui se trouve au delà du périphérique.
- 2 La Manche
- 3 La Bourgogne
- 4 Le 14 juillet
- 5 Rouen qui se trouve en Normandie et qui se trouve le long de la Seine.
- 6 Monet
- 7 La Loire
- 8 Et Dieu Créa la Femme
- 9 La Sorbonne
- 10 La Marseillaise